



## ANMELDUNG/REGISTRATION „Start-Up SPECIAL“

Firma/Company:
Straße (kein Postfach)/Street (no P.O. Box):
PLZ/Ort/City/Zip:
Land/Country:
Ansprechpartner/Contact person:
Telefon/Telephone:
Mobil/Mobile:
E-Mail:
www.
UST-ID-Nr./VAT-ID-No.:
Gründungsjahr/Founding year:
Anzahl Mitarbeiter/Number of employees:
Informationen zum Produkt/Product information:

### Ausstellungsbereiche/Exhibits: → bitte ankreuzen/please mark main focus

<input type="checkbox"/> Angeln/Fischen/Fishing	<input type="checkbox"/> Aquaristik/Aquaristics	<input type="checkbox"/> Aquakultur/Aquaculture
<input type="checkbox"/> Fliegenfischen/Fly Fishing	<input type="checkbox"/> Terraristik/Terraristics	<input type="checkbox"/> Sonstige/Others: _____

### Standgröße:

Basic\*  
4 m<sup>2</sup>: EUR 670,00  
zzgl. AUMA-Gebühr: 0,60 EUR/m<sup>2</sup>

Flex\*  
Standgröße variabel, mindestens 9 m<sup>2</sup>: 62,00 EUR/m<sup>2</sup>  
zzgl. AUMA-Gebühr: 0,60 EUR/m<sup>2</sup>

\*Nähere Informationen zu den beiden Varianten finden Sie in den Besonderen Teilnahmebedingungen

### Vertragsgrundlagen sind:

Bitte beachten Sie die Besonderen Teilnahmebedingungen - sie sind ausdrücklicher Bestandteil dieses Vertrages.

Außerdem werden die folgenden Bedingungen Bestandteil dieses Vertrages:

- Allgemeine Teilnahmebedingungen
- Technische Richtlinien
- Hausordnung

Alle o.g. Dokumente sind unter [www.messe-friedrichshafen.de/teilnehmerrichtlinien](http://www.messe-friedrichshafen.de/teilnehmerrichtlinien) einsehbar. Auf Wunsch werden diese Bedingungen in Papierform übersandt. Mit meiner Unterschrift bestätige ich die verbindliche Anmeldung zur Veranstaltung und die Geltung der oben genannten zusätzlichen Bedingungen (Besondere Teilnahmebedingungen, Allgemeine Teilnahmebedingungen, Technische Richtlinien, Hausordnung). Im Zuge der Vertragserfüllung werden persönliche Daten gespeichert, verarbeitet und genutzt (z.B. Weitergabe an Dienstleister, Newsletter).

### Stand size:

Basic\*  
4 sqm: EUR 670.00  
plus AUMA fee: 0.60 EUR/sqm

Flex\*  
Variable stand size, at least 9 sqm: 62.00 EUR/sqm  
plus AUMA fee: 0.60 EUR/sqm

\*For more information on the two variants, please check the Special Conditions of Participation

### The contract shall be based upon:

Please note the Special Conditions of Participation – they are an integral part of this contract.

The following conditions are also part of this contract:

- General Conditions of Participation
- Technical Guidelines
- General Regulations

All of the above-mentioned documents can be found under [www.messe-friedrichshafen.com/exhibiting-guidelines](http://www.messe-friedrichshafen.com/exhibiting-guidelines).

Upon request, these conditions will be sent as hard copy. With my signature, I confirm the binding registration for the event and the applicability of the above-mentioned conditions (Special Conditions of Participation, General Conditions of Participation, Technical Guidelines, General Regulations). In the course of fulfilling the contract, personal data is stored, processed and used (e.g. forwarding to service providers, newsletter).

Ort/Place: \_\_\_\_\_

Datum/Date: \_\_\_\_\_

Firmenstempel/Unterschrift: Company stamp/ Signature:
--